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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: La Plana 

 Data: dimecres 13 de desembre de 2023 

 Hora: 19h 

 Lloc: Local de l’AAVV La Plana 

 Regidor/a de barri: Isabel Marcos 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Isabel Marcos: regidoria de barri de La Plana, regidoria de Gent Gran, 

regidoria de Cooperació, regidoria d’Igualtat, Feminisme i LGTBI 

o Javier Romero: regidor de Participació Ciutadana, regidor de Joventut, 

regidor d’igualtat, Feminisme i LGTBI 

o Xavier Vila: regidor Organització i Personal, regidor de  Noves 

Tecnologies, regidor de Govern Obert i Transparència 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

 S’excusen: Marc Giribet 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Comunicacions de l’equip de govern 

i. Ordenances fiscals 2024 

ii. Pressupost 2024 

C. Interlocució amb el veïnat. Precs i preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

La regidora de Barri, Isabel Marcos, obre la sessió donant la benvinguda als i 

a les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Comunicacions de l’equip de govern 

i. Ordenances fiscals 2024: el cap de gabinet explica als assistents 

l’evolució de l’estat econòmic de l’Ajuntament durant els darrers anys i els 

possibles escenaris per afrontar l’any 2024.  

ii. Pressupost 2024: el cap de gabinet explica la proposta de pressupost de 

l’equip de govern per l’any 2024. Explica la materialització en el 

pressupost de l’increment de despeses que es preveia en l’elaboració de 
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les ordenances i s’expliquen generalment els pressupostos de les àrees 

més rellevant. Posteriorment, s’explica el pressupost d’inversions per 

l’any 2024. 

C. Interlocució amb el veïnat. Precs i preguntes 

V.1: comenta que els contenidors de plàstic tenen boques molt petites i això 

dificulta la introducció dels residus. Pel reciclatge de residus especials, 

proposa la col·locació de marquesines fixes on deixar bombetes, pil·les, etc. 

E.G.2: es tindrà en compte aquesta observació ja que s’han d’actualitzar els plecs 

de contractació amb l’empresa de gestió i recollida de residus. 

V.: en referència amb el suggeriment anterior, sol·licita augmentar el nombre de 

contenidors de paper o bé augmentar la freqüència de buidatge, ja que se’ls 

acostuma a trobar plens i té dificultat per reciclar aquests residus. També 

explica la situació que es viu al pàrquing del carrer Penedès amb el carrer 

Urgell, que quan plou acostuma a inundar-se preocupantment degut al 

desembocament dels col·lectors, on hi queden restes vegetals i pedres. 

Finalment, demana alguna acció amb els arbres del carrer Penedès nº 14 – 

21, que han arribat a gran alçada i no s’ha fet manteniment. 

E.G.: s’unirà el suggeriment dels contenidors a la de l’anterior intervenció, i es 

comenta que Sant Andreu de la Barca es troba per sota dels mínims en quant 

als indicadors de reciclatge. Caldrà dur a terme accions futures per millorar 

aquesta situació. Rebem les instàncies de la comunitat de veïns en referència 

al pàrquing i es farà recerca de quin és el seu estat de tractament. Per últim, 

s’estudiarà introduir aquest arbrat en el circuit de poda, si és que no ho estan 

ja. 

V.: comenta que els tràmits municipals sovint són complicats per Internet, i que 

va voler comunicar una incidència per Whatsapp i no va poder. 

E.G.: li recorda que els tràmits es poden realitzar i presentar de manera física a 

l’Ajuntament, en horari de matins i els dijous a la tarda. En quant a les 

incidències per Whatsapp, el regidor de Participació Ciutadana es queda al 

final de l’assemblea per revisar quin és el problema i explicar-li el correcte 

funcionament de l’Hola Sant Andreu. 

                                                           
1 Abreviatur de veí/ïna, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern 
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V.: comenta que hi ha una zona al carrer Penedès sense senyalitzar de cap 

manera, on sempre s’ha acostumat a aparcar però que ara han començat a 

multar. També demana repintar les senyals viàries del terra. 

E.G.: deconneixia prèviament aquesta problemàtica, però es demanarà 

senyalitzar aquella zona convenientment. 

V.: es mostra preocupat per les restriccions d’aigua que anuncia la Generalitat, 

en tant que la ciutadania no sembla conscient del que pot suposar. Considera 

necessària una major conscienciació. 

E.G.: rep la proposta i el convida a ser partícep d’aquesta campanya de 

conscienciació. 

V.: comenta que als locals de la Plana s’han trobat algun cable pelat per alguna 

rata, i que es va comunicar a Salut Pública. 

E.G: sembla que s’ha fet actuació en aquest aspecte, i es recomana a tothom 

qui detecti problemes semblant que reporti aquesta incidència, com va fer 

aquest veí. 

V.: comenta que, ja que ens trobem dins l’àrea metropolitana, troba injust que 

continuem sense servei de trens nocturns com gaudeixen altres municips, 

com Sant Boi de Llobregat. 

E.G.: recull la proposta i ho treballarà a l’AMB. 

V.: es mostra preocupat per la situació amb els porcs senglars. També pregunta 

per l’estat del projecte de soterrament de les vies del tren. 

E.G.: comenta que des de l’estiu que s’han incrementat les accions de captura i 

recollida de porcs senglars, i que s’està treballant per implementar un projecte 

d’esterilització de la Universitat de Barcelona. Tanmateix, es comenta que 

aquest ha de ser una tasca mancomunada entre els municipis que compartim 

zones muntanyoses. Per altra banda, es creu que és evident als carrers la 

disminució de presència de porcs senglars en comparació a fa uns mesos. 

Pel que fa al soterrament, s’explica que ja s’han fet reunions amb els 

resposables dels FGC. El pressupost és molt elevat i caldrà que la ciutadania 

reclami aquesta demanda per aconseguir que el projecte prosperi. 
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V.: comenta que l’encreuament entre el carrer Anoia amb el carrer Garraf pot 

arribar a ser perillós per la manca de visibilitat. Proposa eliminar una plaça 

d’aparcament, o bé instalar un mirall per la parada d’stop del carrer Garraf. 

E.G.: ho recull i ho tracta amb la policia local, que són els encarregats de valorar 

aquest tipus d’accions sobre la via. 

V.: pregunta sobre l’execució de la nova escola bressol, i pregunta sobre què 

s’estudia fer amb les entitats que viuen a l’actual espai. Es mostra preocupat 

pel possible establiment d’una zona blava al barri. 

E.G.: explica que el projecte de la nova escola bressol es troba en marxa, i que 

al projecte que es va heredar de l’anterior govern no constava un espai dins 

la nova edificació que pogués acollir aquestes entitats. S’ha parlat amb 

Educació per demanar compartimentar l’espai semisoterrani del projecte de 

l’edifici, dotar els espais de lavabos i accesos des de l’exterior per així 

mantenir les entitats on estan. Durant l’edificació de l’espai, s’haurà de 

treballar prèviament per allotjar-les 

V.: demana afegir a la petició de la poda les palmeres del carrer Penedès, 

número 20. També manifesta la seva queixa sobre l’estat de la via, amb 

diversos forats produïts especialment per la pluja. 

E.G.: es recull la demanda. 

V.: reclama major presencia policial a la zona durant les nits, ja que al carrer 

Penedès molts cotxes circulen excedint els límits de velocitat i fent molt soroll. 

Proposa la instal·lació de guals en tota l’amplada de la via. També ha observat 

punts on el terra està aixecat per les arrels dels arbres i zones de mala 

il·luminació en la zona dels contenidors del carrer Penedès amb carrer Urgell. 

E.G.: es recull la demanda i es traslladarà a policia local i a la resta de 

departaments pertinents. 

V.: els usuaris de les pistes de petanca comuniquen que hi ha una fuita d’aigua 

constant a prop de la font. La brigada va actuar, però els veïns reclamen que 

només es va tallar el subministrament, i que quan aquest va tornar la fuita es 

va reactivar. També manifesten el seu descontent amb la falta de 

manteniment i neteja de les pistes, ja que els veïns utilitzen la zona de pipican 

i els joves per fer botellots. 
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V.: posa en dubte l’elecció de l’equip de govern en tant a l’espai on s’ubicarà el 

nou CAP. Argumenta que aquesta situació empitjorarà el trànsit a la zona i 

dificultarà l’aparcament al carrer Penedès. 

E.G.: es comenta que la ubicació del nou CAP es va decidir per no comprometre 

les esplanades, ja que són espais multifuncionals al llarg de l’any i que 

suposen una important zona d’aparcament. 

V.: comenta que en el projecte de l’anterior equip de govern no es comprometien 

tantes zones d’aparcament i enfatitza sobre la problemàtica de trànsit que 

suposarà la nova ubicació. 

E.G.: trasllada la consulta a la resta d’assistents, que no es mostren en acord a 

la opinió que s’havia exposat per part del veïnat. 

V.: demana a l’equip de govern ajuda per establir comunicacions amb l’empresa 

Endesa per dur a terme el tancament de les estacions transformadores del 

carrer Urgell. També demana comunicació amb l’AMB per estudiar la 

implantació d’estacions de bicicleta, com en altres municipis de l’àrea 

metropolitana. Finalment, es mostra d’acord amb la decisió de la nova 

ubicació del CAP i comenta que no creu que suposi un gran agreujament de 

la situació de trànsit al carrer Penedès, ja de per si complicada durant les 

hores d’entrada i sortida de les escoles. Expressa també que no ha tingut mai 

cap problema d’aparcament a la zona del carrer Penedès des que viu en 

aquell barri fa anys. 

 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 

 


